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بیست و هفتمین جلسه هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان برگزار شد

مسیر تازه تجارت جهانی با میزبانی هیئت آفریقایی در اصفهان

بیست و هفتمین جلسه هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان با ارائه گزارش عملکرد و طرح برنامههای سال جاری

برگزار شد. اتاق بازرگانی اصفهان با میزبانی هیئت تجاری آفریقا و حضور فعال در نمایشگاههای جهانی، مسیر تازهای را

برای گسترش تعاملات بینالمللی و ارتقای جایگاه بخش خصوصی استان ترسیم کرده است.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، این نشست با دستور جلسه گزارش دبیرکل از فعالیت های اسفندماه، اظهارنظر پیرامون برگزاری اجلاس کشورهای آفریقایی در

اردیبهشت ماه، گزارش کمیسیون صنایع غذایی پیرامون گلفود، بررسی راهکارهای ثمربخشی کمیسیون های تخصصی در محیط کسب وکار، اظهارنظر در خصوص شروع پروژه

اجلاس، طرح آیین نامه معاملات ابلاغیه اتاق ایران، بررسی نظرات پیرامون چابک سازی اتاق و سایر موضوعات برگزار شد.

امیر کشانی، رئیس اتاق بازرگانی اصفهان در این نشست عنوان کرد: شعار سال به منظور حمایت از تولید با افزایش سرمایه گذاری انتخاب شد؛ اما باید توجه داشت سرمایه گذاری

برای تولید سال هاست به صرفه نیست، باید نگاه ویژه به تولید داشت، حتی با حضور سرمایه گذار داخلی اقتصاد رونق می گیرد و تولید در مسیر رشد حرکت می کند.

وی ادامه داد: باید سرمایه گذاری برای تولید به صرفه باشد تا سرمایه گذاران وارد این مقوله شوند، بازارهای دیگر مثل طلا و ارز و... سودآور هستند، در تولید قیمت گذاری

دستوری است؛ ولی در ارز و طلا، قیمت گذاری وجود ندارد. نیاز است تولید سودآور باشد تا شاهد رفع مشکلات باشیم.

کشانی گفت: در حال حاضر حجم نقدینگی کشور از ۱۰ هزار هزار میلیارد تومان عبور کرده که اگر در این زمینه برنامه ریزی نشود مشکلاتی در اقتصاد ایجاد می کند؛ لذا باید بسته

های تشویقی به منظور تشویق سرمایه گذاری باشد تا به نقطه مطلوب برسیم. در مذاکرات هم امید داریم موفقیت هایی برای کشور حاصل شود تا وضعیت روزبه روز بهتر شود.

وی اضافه کرد: تلاش داریم در هر کدام از جلسات هیئت نمایندگان میزبان یکی از مدیران استان باشیم، به زودی در اردیبهشت ماه میزبان اجلاس آفریقا خواهیم بود که مسئولان

کشورهای آفریقایی در آن حضور دارند، تلاش داریم با میزبانی از رؤسای اتاق های کشورهای آفریقایی و سایر مسئولان این کشورها، رایزنی و جلسات مختلفی با آنها برگزار کنیم و

مسیر افزایش همکاری های اقتصادی را هموار سازیم.

رئیس اتاق اصفهان تصریح کرد: تاکنون حضور بیش از ۳۰ نفر از رؤسای اتاق های بازرگانی کشورهای افریقایی در این اجلاس قطعی شده و در مجموع حضور ۳۷۰ مهمان خارجی

در این برنامه حتمی است و در حال برنامه ریزی برای میزبانی شایسته از این مهمانان هستیم.

وی در ادامه با اشاره به حضور هیئت تجاری اصفهان در نمایشگاه گلفود، خواستار ایجاد پاویون اصفهان در این نمایشگاه شد و بیان کرد: به طورقطع باید برنامه ریزی ها به گونه

ای باشد که شاهد گسترش حضور فعالان اقتصادی اصفهان در نمایشگاه های بزرگ و مهم باشیم.

کشانی در ادامه با اشاره به لزوم برگزاری منظم جلسات کمیسیون های اتاق عنوان کرد: نیاز است جلسات به صورت مستمر و با حضور اعضا برگزار شود و به منظور افزایش

مشارکت اعضا در کمیسیون ها برنامه ریزی شود و این جلسات به سمت مطالبه گری بروند.

وی افزود: از طرفی ضروری است روند بخش نامه های صادر شده مورد بررسی قرار گیرند، همچنین ضروری است جلسات کمیسیون های اتاق به صورت مشترک با کمیسیون های

اتاق ایران یا سایر اتاق ها برگزار شود، همچنین حضور یک مشاور قوی به منظور بررسی روند فعالیت کمیسیون ها و برنامه ریزی به منظور افزایش ثمربخشی می تواند مؤثر باشد.

برگزاری مستمر جلسات هماهنگی کمیسیون ها نیز می تواند به پیشبرد بهتر اهداف پارلمان بخش خصوصی کمک شایانی داشته باشد.

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان گفت: بسیاری از مشکلات با پیگیری و رایزنی با ادارات و سازمان ها به صورت مکتوب و با ذکر دقیق مصداق ها قابل حل است، با پیگیری های اتاق

برخی بخش نامه های مخل تولید با همکاری معاونت حقوقی ریاست جمهوری رفع شد، در زمینه بانک ها نیز باید تدابیری اندیشیده شود که منابعی که در استان جذب می شوند

در سطح استان نیز مصرف شوند تا موضوعات تسهیل شود.

محمدرضا برکتین، رئیس کمیسیون صنایع و عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان، نیز عنوان کرد: باتوجه به شعار سال به منظور افزایش سرمایه گذاری ضرورت دارد موانع

سرمایه گذاری برطرف شود، درصورتی که امنیت اقتصادی پایدار باشد و موانع موجود برطرف شود سرمایه گذاری افزایش خواهد یافت.

وی اضافه کرد: برای رفع مسائل باید در دو بعد داخلی و خارجی ورود داشت، درصورتی که موضوعات سیاسی حل شود، می توان به افزایش سرمایه گذاری ها امیدوار بود، از

طرفی لازم است با انجام پژوهش های کاربردی، مسیر افزایش سرمایه گذاری فراهم شود.

برکتین گفت: درصورتی که اهداف مورد نظر بادقت رصد و بازخوردها کنترل شود می توان به ثمربخشی کمیسیون های تخصصی اتاق امیدوار بود، نقشه راه بزرگ تری لازم داریم

تا بتوان شرایط را به نحوی رقم زد تا شرایط به بهترین شکل پیش برود.

احمد خوروش، رئیس کمیسیون معدن و صنایع معدنی و عضو هیئت رئیسه اتاق بازرگانی اصفهان نیز اظهار کرد: وظیفه اتاق بازرگانی است که در خصوص شعار سال به صورت

فعال و ویژه وارد شود، به ویژه در این زمینه کمیسیون سرمایه گذاری اتاق می تواند نقش بسیار فعالی بر عهده بگیرد، تولید در بخش خصوصی می تواند رونق یابد درصورتی که

به بخش خصوصی نیز توجه ویژه شود و موانع سرمایه گذاری برطرف شود.

وی ادامه داد: دولت نیز در حال حاضر به دنبال دریافت پیشنهادها به منظور افزایش سرمایه گذاری در تولید است که پارلمان بخش خصوصی می تواند در این بخش فعالانه وارد

عمل شود، باید مسئله به صورت دقیق پیگیری شود.

خوروش گفت: انگیزه برای تولید روزبه روز کاهش می یابد؛ زیرا امکان صادرات نیست و بازار داخلی نیز جذابیتی ندارد، محدودیت های مختلفی برای تولید وجود دارد که

مشکلات ناشی از ناترازی انرژی، کمبود آب و تنگناهای مالی بخشی از آنهاست.

محمدرضا گل احمد، رئیس کمیسیون مسئولیت اجتماعی و عضو هیئت نمایندگان اتاق نیز با اشاره به اهمیت برگزاری اجلاس آفریقا عنوان کرد: این قاره شامل ۵۴ کشور و یک و

نیم میلیارد نفر جمعیت است و ظرفیت های بسیاری در خود جای داده است.
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وی اضافه کرد: ۵ مقصد برتر صادراتی ایران به قاره آفریقا در سال ۱۴۰۲ شامل غنا با ۱۷۴ میلیون دلار، آفریقا جنوبی با ۱۴۵ میلیون دلار، تانزانیا با ۹۳ میلیون دلار، کنیا با ۴۹ میلیون

دلار، نیجریه با ۴۸ میلیون دلار است.

گل احمد تصریح کرد: ۵ مبدأ برتر وارداتی ایران از قاره آفریقا در سال ۱۴۰۲ شامل آفریقا جنوبی با ۱۹ میلیون دلار، زامبیا با ۱۲ میلیون دلار، غنا با ۱۲ میلیون دلار، کنیا با ۹ میلیون

دلار، تانزانیا با ۶ میلیون دلار است.

وی تصریح کرد: پتانسیل های صادراتی ایران به قاره آفریقا شامل پلاستیک و لاستیک، فلزات آهنی، کودها، مواد شیمیایی، محصولات غذایی، منابع معدنی، ماشین آلات برق،

محصولات لبنی، محصولات سرامیکی و محصولات معدنی است.

سید یوسف قاضی عسکر، رئیس کمیسیون صنایع غذایی و عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان، نیز در این نشست در خصوص نمایشگاه گلفود عنوان کرد: امسال برای

دومین بار یک هیئت تجاری از تولیدکنندگان و صادرکنندگان برای بازدید از گلفود به این نمایشگاه اعزام می شوند، سال گذشته بازخوردهای خوبی از این موضوع داشتیم و

جلسات و مذاکرات خوبی برگزار شد.

وی ادامه داد: اهداف و برنامه های سفر بازدید از نمایشگاه گلفود ۲۰۲۵ دبی شامل ملاقات با سرکنسول و رایزن اقتصادی ایران در دبی، بازدید از پورت جبل علی، مشارکت و

حضور در سه همایش بین المللی و نشست تجاری در دبی هم زمان با نمایشگاه و مذاکرات تجاری بود.

قاضی عسکر گفت: امسال فرصت خوبی برای دریافت غرفه در نمایشگاه گلفود است؛ چون مساحت نمایشگاه افزایش یافته و می توان برنامه ریزی خوبی برای حضور داشت، با

برنامه ریزی منسجم در نمایشگاه امسال نیز حضور خواهیم داشت و امیدواریم به اهداف مورد نظر دست یابیم.

وی تصریح کرد: سال گذشته نشست مشترک کمیسیون صنایع غذایی اتاق ایران با اتاق اصفهان برگزار شد که دستاوردهای خوبی داشت، به نظر می رسد برگزاری این گونه

جلسات مشترک در سایر کمیسیون ها نیز می تواند نتایج مثبتی به همراه داشته باشد.

وحید دزفولی، رئیس کمیسیون کشاورزی و صنایع وابسته و عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز گفت: باید بدون سیاسی کاری در خصوص حضور در نمایشگاه ها

بررسی هایی انجام شود و با کارهای تحقیقاتی تلاش کنیم تا موارد نتیجه بخش باشد، گزارش خوبی سال گذشته توسط اتاق ایران در خصوص موضوعات تجاری انجام شد، باید

گزارش پژوهشی داشته باشیم تا بتوان موارد را به طور دقیق پیگیری کرد.

محمدرضا رجالی، رئیس کمیسیون بازرگانی، خدمات ارتباطات و عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز گفت: می توان یک تحقیق جامع داشت و چشم انداز ۲۰ساله در

پژوهش داشته باشیم، موارد کلان نیاز به رسیدگی دقیق دارند؛ اما برای ثمربخشی بیشتر فعالیت کمیسیون های تخصصی اتاق باید راهکارها جزئی تر و دقیق تر باشد و نتایج

درخشان تری داشته باشد.

فرشته امینی، رئیس کمیسیون توسعه صادرات و مدیریت واردات و عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز عنوان کرد: در زمینه کمیسیون ها می توان با برگزاری جلسات

کمیته ها و کارگروه ها در راستای رفع مشکلات قدم برداشت، جلسات مختلف می تواند به ایجاد هماهنگی و تعامل بیشتر میان اعضای کمیسیون ها کمک زیادی داشته و

مثمرثمر باشد.

اصغر اخوان مقدم، رئیس کمیسیون بهبود محیط کسب وکار و عضو هیئت نمایندگان اتاق اصفهان نیز عنوان کرد: کمیته های کمیسیون ها باید فعال باشند و کار را جلو ببرند،

همچنین شورای گفتگو باید به طور دقیق در زمینه مشکلات صنعت و تولید وارد شود، در حال حاضر واحدهای صنعتی و تولیدی با مشکلات زیادی روبرو هستند و نیاز به حمایت

های بیشتری دارند.

وی ادامه داد: همچنین واحد حقوقی اتاق می تواند با پیگیری حقوقی برخی مسائل و مشکلات در رفع آنها کمک دو چندانی داشته باشد. ماده ۱۳۲ را می توان در جهت رفع برخی

مسائل مورد استفاده قرارداد و باید به این موضوع توجه داشت.

محمد یاسر طیب نیا، نایب رئیس اتاق بازرگانی اصفهان نیز گفت: در شرایطی به سر می بریم که وضعیت بانک ها چندان خوب نیست و باید در این شرایط راهکاری پیدا کرد که

بتوان سهم سپرده های استان را در داخل استان جذب کرد، از طرفی نیاز است اعتمادسازی میان مردم افزایش یابد تا شاهد گسترش سرمایه گذاری باشیم.

در این جلسه، حمیدرضا امیدان، دبیرکل اتاق اصفهان به ارائه گزارش کمی و کیفی از فعالیت های اتاق اصفهان در اسفندماه پرداخت.

در این جلسه پس از بحث و تبادل نظر پیرامون موضوعات دستور کار، موارد زیر به تصویب رسید.

مقرر شد کارگروهی متشکل از تعدادی از اعضای اتاق و اعضای هیئت نمایندگان اتاق با همراهی کمیسیون سرمایه گذاری و تأمین مالی جهت پیگیری اجرایی شدن شعار سال و

تقویت سرمایه گذاری فعال شود.

مقرر شد پژوهشی پیرامون مقایسه همه جانبه برگزاری رویداد گلفود امارات و اکسپو ایران با هدف شناسایی پتانسیل ها و بهینه سازی روش اجرا صورت پذیرد.

پیرو نامه دریافتی از استانداری پیرامون برگزاری اجلاس آفریقا در اردیبهشت ماه، ضمن موافقت با همکاری اتاق بازرگانی اصفهان در برگزاری این اجلاس با مشارکت اعضا و بهره

برداری از پتانسیل های ذی نفعان، اختصاص مبلغ ۵ میلیارد تومان توسط این اتاق مصوب شد.

به منظور بهبود عملکرد کمیسیون های تخصصی مقرر شد تقویم جلسات منظم شورای رؤسای کمیسیون ها، کمیسیون ها و کمیته&lrm;های تخصصی اعلام شود. جلسات

کمیسیون ها طبق آیین نامه کمیسیون ها از اعضای اتاق و با امکان مطالبه گری و پیگیری ابطال بخش نامه های خلق الساعه مخل کسب وکار تشکیل شود.

هیئت نمایندگان با شروع عملیات اجرایی پروژه اجلاس با در نظر گرفتن توافقات انجام شده با شهرداری، حقوق مکتسبه اتاق و کلیه جوانب حقوقی در حفظ اموال اتاق و چگونگی

2 صفحه 2 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس



ساخت وساز، موافقت کرد و مقرر شد گزارشی از اقدامات در جلسات آتی هیئت نمایندگان ارائه شود.

مقرر شد پیشنهاد پاویون اتاق اصفهان در نمایشگاه گلفود با امکان حضور اعضای اتاق پیگیری شود.
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